
 

 

 

Styrelsemöte               

Onsdag den 4 december 2024   10.00-11.05 

Plats: Teams  

Närvarande: Pirjo Gustafsson, Lennart Sjögren, Göran Forsén, Claes Rosengren, 

Helen Wittesjö, Rickard Backlund, Kjell Johansson, Eric Elfberg (fr o m punkt 6) 

Frånvarande: Christer Sjöblom, Jacob Holgersson,  

 1.      Inledning 

Ordförande Pirjo Gustafsson hälsar välkommen. 

2.     Sekreterare och justerare 

Beslutas att till sekreterare för mötet välja Lennart Sjögren och Rickard 

Backlund till justerare. 

3.    Justeringen av dagordningen 

Beslutas att godkänna dagordningen 

4.  Föregående protokoll 27 augusti 

Beslutas att lägga det till handlingarna. 

5.  Ekonomi och medlemsläge 

Claes informerar om att kassabehållningen är 211 351,96 kr (per 4/12). Prel 

rapport per 30/11 visar intäkter på 265 998 kr (årsbudget 288 000 kr) och prel 

kostnader på 225 706 kr (årsbudget 284 500 kr). Prel resultat per 30/11  40 283 

kr. Utifrån upparbetade kostnader t o m  30/11  som  är beaktade i prel 

kostnader på 225 706  kr  dras slutsatsen att verksamheten väntas  ge ett 

överskott. Ny medlem fr o m 2025 är transportföretaget Josef Lindberg i 

Sandarne. Beslutas att i slutet av januari genomföra en medlemsenkät som 

underlag  för  arbetet med kommande verksamhetsplan 2025.  

6. Genomförd verksamhet 



Drivmedelskonventen i Mora och Söderhamn samlade totalt ca 60 deltagare 

med intressanta föreläsningar och samtal.  En del nya personer medverkade. 

Styrelsen samtalar om erfarenheter att ta med sig till nästa år. 

Lennart Sjögren rapporterar om uppstarten av arbetsgrupp Transporter inom 

Gävle Klimatavtal och möjligheter för föreningen av att påverka inriktningen av 

detta arbete samt att få nya medlemmar  till BiodrivMitt. 

7. Rapporter 

Göran Forsén informerar om att Region Dalarna lägger ned den särskilda 

Hållbarhetsberedningen och att busstrafiken i Borlänge-Falun elektrifieras med 

51 elbussar. Kjell Johansson informerar om läget inom skogsnäringen då det 

gäller omställningen, bl. a ökar transportavstånden. F n har Skogsåkarna 1 kund 

som kräver drivmedlet HVO 100. Helen Wittesjö lyfter fram den starka 

lobbyingen som pågår för att få till järnvägstrafik och bättre järnväg till/från 

Sälen. Eric Elfsberg berättar om stor utbyggnad av laddinfrastruktur i Mora av 

Tesla och Ionity. 

 8. Frukostmöten 11 december 

Fn finns 22 anmälda. Alla uppmanas att sprida information. 

https://biodrivmitt.se/evenemang-post/frukostmote-den-11-december-kl-08-

30-09-30/ 

9.   Övriga frågor 

Inga frågor tas upp. 

10. Nästa styrelsemöten 

Styrelsemöte: 20 februari 10–12 (Teams) 

Beslutas att kalla till Årsstämma den 22/3 i Gävle. 

11.  Avslutning 

Ordförande Pirjo Gustafsson avslutar styrelsemötet och önskar alla en God Jul 

och ett Gott Nytt År. 

Vid protokollet  Justerare 

 

    

Lennart Sjögren  Rickard Backlund 
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